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Produced by Levant Food Products Company Ltd.
Al Hassan Industrial Estate, Irbid, Kingdom of Jordan إحدى شركات

مجموعة الدرة العالمية 



أسست شركة عذوقك بالعام ٢٠١٢ ميلادي ، و التي تعتبر رائدة عربياً و عالمياً في مجال الصناعات الغذائية، تتخذ شركة 
تمتلكها  التي  الشركات  إحدى  هي  و  لها  مقراً  السورية  العربية  والجمهورية  الهاشمية  الأردنية  المملكة  من  عذوقك 

مجموعة الـدرّة العالمية، تتميز منتجات عذوقك بالجودة العالية و التعبئة المتميزة ضمن آليات تعقيم محكمة.
كان اختيار اسم الشركة يعبر عن رؤيتها في الذوق الرفيع و لذلك اتخذت رسالة لها: عِشّق المَذاق ،،

Azawek Company was established in the year 2012 AD, which is considered an Arab and international leader 
in the field of food industries. It is based in the Hashemite Kingdom of Jordan and the Syrian Arab Republic. It 
is one of the companies owned by Al-Durra International Group. Tight sterilization mechanisms.
Choosing the name of the company was expressing its vision in high taste, so it took a message to it: Love the taste,,
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